
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 9.2.2023 kl.12.00 – 12.50 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Andersson Christian ordförande 
  Bäckström Nina  vice ordförande 
  Henriksson Harold medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Kjellman Anders Mats Nordströms handledare 
   
Frånvarande: Alstrand Ulla  medlem 
  Lagerroos Bo  medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
 
 
  § 1. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 2 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 3 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 4 Verksamhetsberättelse 2022. 
 Verksamhetsberättelsen för år 2022 godkändes. 
 
  § 5 Verksamhetsplan 2023. 
 Rådet godkände följande verksamhetsplan: 

• ge utlåtande i frågor som berör tillgängligheten 

• vi tar initiativ till åtgärder som är av betydelse för personer med funktionsnedsättning 

• till våra möten kan vi inbjuda representanter som innehar väsentlig information 
angående funktionsnedsättningar 

• vi följer med välfärdsområdets verksamhet och dess utveckling 

• informera olika samarbetspartner, allmänheten samt ungdomar och studerande i sin 
verksamhet (vid behov håller vi gästföreläsningar i skolor och anstalter) 

• vi håller gemensamt möte med äldrerådet 



 6 Förslag till val av ny medlem 
Oskar Karlsson har bett och blivit beviljad befrielse från sitt uppdrag som medlem p.g.a flytt från 
orten och nu finns det ingen annan från föreningen Åbolands synskadade rf som vill ställa upp. 
Nu finns det en möjlighet att utse en medlem från någon av rådets befintliga föreningar 
perioden till slut. På mötet gavs inga förslag för rådet ansåg att det finns så lite av perioden kvar 
att den som blir vald hinner högst vara med på ett möte. Ifall perioden förlängs och avslutas 
först 2025 (nuvarande förvaltningsstadga) väljs en ny medlem.  
 

§ 7 Placering av parkbänkar. 
Trädgårdsmästare Annette Backholm önskar att rådets medlemmar kommer med förslag på var 
de i Pargas önskar att parkbänkar utplaceras. Det gäller några stadiga bänkar som även skulle 
vara ute vintertid och på stadens mark. 
Rådet kom fram till följande platser: i centralparken, mitt i backen vid hälsocentralens 
huvudingångssida (Vapparvägen), nedanför motionstrappan. 

 
  § 8 Tillgänglighetsärenden. 

På Tennbyvägen finns mitt i trottoaren ett träd och en bit bort en trädstubbe som lämnats kvar 
då trädet kapats. I synnerhet för sådana personer som använder sig av rollatorer eller färdas i 
rullstolar står dessa helt i vägen. Eftersom trottoaren är så smal så måste dessa personer ta sig 
ner på körbanan då de ska gå förbi trädet/stubben. Detta kan leda till otrevliga olyckor. 
Trädgårdsmästare Annette Backholm har kontaktats. Hon meddelade att stubben kommer i vår 
att tas bort med en stubbfräs och området kommer att planeras om. 
 
Sekreteraren har påmint berörda på fastighetssidan att rampen till bollhallen i Träsk skola ännu 
fattas. 
 

  § 9 Övriga ärenden 
 En avhämtningsautomat för vårdmaterial finns nu i S-markets aula, öppen dygnet runt.  

 
Ordföranden meddelade att Egentliga Finlands välfärdsområdes handikappråd träffas för första 
gången 16.3 i Åbo. 
 
Den nya funktionshinderslagen kommer antagligen att godkännas först av nästa riksdag. Finns 
ännu fel och brister i den. Det som i alla fall ännu saknas är rättigheten till att lära sig punktskrift 
samt rättigheten till skolning i att lära sig använda vita käppen. 
 
Pargas stad har för år 2022 betalt ett understöd på 480 € till Finlands svenska taltidnings-
förening rf. Det finns sex prenumeranter som har hemkommunen Pargas och för dessa betalas 
ett understöd på 80 € person. 
  
Sekreteraren påminde om att skattekort behövs vid arvodesutbetalningen annars går det 60 % i 
skatt. Skattekortet kan föras till stadens information eller ges åt sekreteraren. 
 

 
  § 10 Följande möte  

Följande möte planeras till 30.3.2023 

 



 

 

Pargas 9.2.2023 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


